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210320 passage gezant corona briefre ocx

EE
Bijgevoegd mijn opmerkingen vast. Qua jouw gedachte na een nachtje slapen: ben ik met je eens, voor zover het toezeggingen
betreft. Uitspraken volgens mij wel, in de vorm van de eerste ideeén die Min heeft. En die hij deze week al gaat toetsen met vno-

ncw. Als je alle acties nu uitsluitend in het proces wegzet, blijft er in mijn ogen een te passief/ volgend beeld achter, terwijl we
er eigenlijk heel actief in zitten, meen ik uit het gesprek afgelopen vrijdag te kunnen concluderen.
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Onderwerp: nieuwe versie 'reactie rapportage special envoy’ voor corona brief

Mag ik mijn eerste herschrijve
ief

aan jullie voorleggen? Dan leg ik, na verwerken van jullie evt

reacties, hem morgen ook aa voor. En dan maandag naar IEEE
De versie van gisteren wat net iets te onrijp om in het grote gezelschap te bespreken &...

Anyway: ik heb hem korter gemaakt. Ik ga alleen in op de aanbevelingen 1-4 en met één concrete actiestap; bespreken met (al

geplande) bijeenkomst met vno-ncw van donderdag 25 maart.

En de rest in tijd geparkeerd...

Na een nachtje slapen: mijn gedachte is om eerst maar met vno-ncw voorstellen als ‘bijeekomst organiseren’, ‘taskforce

instellen” bespreken. voordat we daar in Kamerbrief uitspraken cq toezeggingen over doen.

Na drie weken intensief metiiisamenwerken en nu ik zijn manier van werken beter leer kennen: het lijkt me ook goed om
van partijen op koepel niveau eerst een terug horen hoe heet de soep (= bijv. tekorten in de productie keten) nu echt is... Geldt

dit ook voor de Catalants, ‘s, Thermofishers van deze wereld.

Op andere voorbeelden die opgepakt heeft, herken ik soms wel een overreactie cq niet helemaal een goede duiding hoe

verhoudingen en rollen tussen partijen liggen..
Of beveelt hij zaken aan, die al opgepakt zijn (apa bij covid geneesmiddelen, communicatie campagne bij rivm, ema die al zijn
best doet..)
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